

Region name: Leeds City Region

区域名称：大利兹地区

Sector strengths:

行业优势：

- Financial and Professional Services, particularly in FinTech, banking, legal and back and middle office
金融与专业服务优势，尤其是在金融科技、银行、法务与支持部门和中间部门方面
- Health and Life Sciences, particularly in technology enabled care, wound care & regenerative medicine, health informatics, diagnostics and pharmaceuticals
健康与生命科学优势，尤其是在技术性护理、创伤护理和再生医学、健康信息学、诊断学和制药方面
- Manufacturing, particularly in bespoke & precision engineering, robotics, smart materials and gears and turbo chargers
制造业优势，尤其是在定制与精密工程、机器人、智能材料与装置、涡轮增压器方面
- Digital, particularly in cyber security, payment processing and the creative industries
- 数字化优势，尤其是在网络安全、支付流程和创意产业方面

Location in UK : Northern Powerhouse, Yorkshire

地处英国：约克郡“北方经济引擎区”



Key location advantages

介绍

Leeds City Region is at the heart of the UK, offering a fantastic location for business, due to its cost effective real estate, talented workforce and outstanding natural beauty. All of these attributes combine to make Leeds City Region a thriving, dynamic and desirable place to live and work.

大利兹地区地处英国中心，房屋性价比高、人才济济、自然风光突出，从而具有特别出色的商业区位优势。所有这些因素使得大利兹地区成为欣欣向荣、活力四射的生活、工作理想之地。

The City Region also offers great connectivity, with London less than two hours away and the rest of the world connected by Leeds Bradford International Airport and Manchester Airport only an hour away. The region also boasts a strong digital presence, with its own data centres and network infrastructure enabling it to provide London-independent disaster recovery.

大利兹地区的交通也很方便，相距伦敦不到两小时车程，连接世界其它地区的利兹-布拉德福德国际机场和曼彻斯特机场只有一小时车程。大利兹地区还有着强大的数字产业，有自己的数据中心和网络基础设施，能够提供独立于伦敦的灾难恢复。

Key contact

Name: Jennie Holdstock

Email: invest@the-lep.com

Tel: + 44 (0) 113 348 1850

Website: www.investleedscityregion.com

主要联系人

姓名：詹妮·霍史达克（Jennie Holdstock）

电子邮箱：invest@the-lep.com

英国电话：+ 44 (0) 113 348 1850

官网：www.investleedscityregion.com

Key Facts and statistics

关键事实与数据

- Leeds City Region's GVA is £60.5bn, the highest in England outside of London and the South East and larger than 9 EU countries
大利兹地区总增加值（GVA）605 亿英镑，在英格兰仅次于伦敦和东南地区，超过欧盟九个国家。
- Confidence is high across the region, with over £5bn in the investment pipeline and the 2015 JLL Commercial Construction Activity Index (Q1 2015) reporting that the City Region's construction sector is outperforming the rest of the country
整个地区信心饱满，规划投资超过 50 亿英镑，仲量联行 2015 年《商业建筑业活动指数》（2015 年第一季度）报告称大利兹地区建筑业活动在英国独占鳌头。
- Home to nine Universities and over 116,000 students from 150 countries, Leeds City Region's academic institutions contribute £3.68 billion to the economy and play a critical role in generating jobs, and driving both innovation and enterprise
大利兹地区有九所大学，在校生超过 11.6 万，来自全球 150 个国家。该地区学术机构为经济贡献了 36.8 亿英镑产值，在创造就业、推动创新和创业方面发挥了关键作用。
- The region has an outstanding financial and professional services sector, worth £4.4bn with an exceptional growth of 55% forecast by 2022 (sources:)
该地区有产值 44 亿英镑出类拔萃的金融与专业服务业，预计到 2022 年可增长 55%。
- Leeds City Region has a population of 3 million people with 7 million people within an hour's drive. It also boasts the fastest growing working age population in the north.
大利兹地区人口 300 万，另有 700 万人口在一小时车程内。该地区的劳动年龄人口增速在英国北部地区最高。
- Home to the UK's largest manufacturing employment base, with over 127,000 employed in manufacturing and over 37,000 employed in advanced manufacturing, offering bespoke engineering solutions.
大利兹地区是英国最大的制造业就业基地，制造业从业人员超过 12.7 万，先进制造业从业人员超过 3.7 万，可提供定制的工程解决方案。